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در نشست پیگیری وصول مطالبات با ادارات عنوان شد:
 وصول مطالبات برق موجب ارائه خدمات 

به موقع و باکیفیت به مردم می شود 
کرمانشاه - الهه فرهادی:نشست پیگیری وصول مطالبات شرکت توزیع نیروی 
برق استان کرمانشاه با حضور رحیمی معاون دادستان عمومی و انقلاب کرمانشاه، 
مهندس مرادی مدیرعامل شــرکت توزیع برق اســتان کرمانشاه و مدیران و 

نمایندگان ادارات بدهکار به این شرکت برگزار شد.
مهندس محمد مرادی؛ مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه با بیان اینکه کلیه 
خدمات ارائه شده توسط این شرکت وابسته به وصول مطالبات است، گفت: روشنایی معابر، نگهداری 
شبکه و بسیاری از خدمات بی وقفه برق، بدون وصول مطالبات امکانپذیر نیست.مهندس مرادی با 
اشاره به داشتن ۸۱۵ هزار مشترک شرکت توزیع برق در سطح استان کرمانشاه، اظهار کرد: بیش از 
۳۰ هزار از این مشترکین،  مشترکین اداری و بخش عمومی هستند که بیشترین بدهی مربوط به 
ادارات دولتی اســت و ۶۲ درصد ازکل بدهی را شامل می شود.وی با اشاره به اینکه بیش از ۱۰۸۰ 
میلیارد ریال مطالبات اصلی ما از ادارات دولتی مانده است، تصریح کرد: وصول مطالبات برق موجب 
ارائه خدمات به موقع و باکیفیت به مردم می شود و ادارات دولتی بایستی ما را در این خدمات دهی یاری 
کنند.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه با اشاره به مصرف انرژی در بخش های 
مختلف و مقایســه مصرف انرژی در استان، از رشد ۱۶ درصدی وصول در شرکت نسبت به سال 
گذشته خبرداد و گفت: این رقم از ۷۴ درصد درسال ۱۴۰۰ به ۹۰ درصد تا پایان آذرماه سال ۱۴۰۱ 
رسیده است.وی در پایان با بیان اینکه برنامه وصول این شرکت به صورت روزانه و هفتگی از طریق 
شرکت توانیر پایش می شود، گفت: درهمین راستا کنتورهای هوشمند برای ادارات نصب می گردد و 
همچنین تابلوهای هوشمند نیز برای مشترکین دیماندی راه اندازی می شود.در ادامه رحیمی معاون 
دادستان عمومی و انقلاب کرمانشاه، با اشاره به اهمیت برق در زندگی روزمره مردم، گفت: در بودجه 
سالیانه ادارات، هزینه انرژی پیش بینی می گردد و طبق بودجه مدنظر نیز باید هزینه های مربوط به 
برق نیز توسط کلیه ادارات پرداخت گردد.وی با اشاره به مواد قانونی تهاتر بین سازمان های دولتی و 
خصوصی، تصریح کرد: بسیاری از نهادهای دولتی و سازمان های خصوصی می توانند هزینه های 
همدیگر را پوشــش و در راستای قوانین و مقررات تهاتر انجام دهند.در پایان، مدیران و نمایندگان 
ادارت مدعو سازوکارهای پرداخت بدهی خود را مطرح و به سوالات آنها در این زمینه پاسخ داده شد.

بیش از دو هزار و ۳۰۰ نفر از زندانیان همدان 
آموزشهای مهارتی را فرا گرفتند

مختاران در راستای کاهش آسیب های اجتماعی و توانمند سازی زندانیان جهت 
بازگشت به جامعه و خانواده بیش از دوهزار  و ۳۰۰ نفر  از زندانیان آموزش های 

مهارتی را فراگرفتند.
وهب مختاران گفت : در ۹ ماه نخست سال جاری تا کنون تعداد دو هزار  و ۳۰۳  نفر از زندانیان 
استان موفق به گذراندن دوره های مهارتی شدند.مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای استان همدان 
افزود: زندانیان شرکت کننده  در دوره های فنی و حرفه ای  ۱۹۳ نفر زن و دوهزار  و ۱۱۰ نفر مرد 
بوده اند.وی با اشاره به اینکه هدف از آموزش زندانیان را توانمند سازی و کسب مهارت جهت اشتغال 
پس از آزادی عنوان کرد و  افزود: فراگیری آموزش های مهارتی تاثیر بسزای در  کاهش نرخ بیکاری 
و جرم در جامعه دارد.مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای استان همدان بیان کرد: مهارت آموختگان 
در رشته هایی مانند: برق ساختمان،پرورش دهنده زنبور عسل،تعمیرکارآبگرمکن دیواری، قالی بافی، 
جوشکاری،پیرایشگر مردانه ، تکنسین پشتیبانی سیستم عامل کاربران )MS( و... از آموزش های 

مهارتی بهره مند شدند. 

به میزبانی شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون:
فوتسال نفت و گاز مارون قهرمان جام حمل و نقل شد

مسابقات فوتسال جام حمل و نقل که به مناسبت گرامیداشت روز حمل و نقل به 
مدت 1۰ روز و حضور 8 تیم به میزبانی شــرکت بهره برداری نفت و گاز مارون 
در مجموعه فرهنگی ورزشی امام رضا)ع( شهرک نفت برگزار شد، و تیم ادارات 

ستادی مارون بر سکوی قهرمانی آن ایستاد.
سرپرست منابع انسانی این شرکت برگزاری جام حمل ونقل را اقدامی برای تقدیر از کارکنان ناوگان 
ترابری و پشتیبانی تولید در مناطق نفتخیز جنوب و شرکت های تابع توصیف کرد و گفت: بیش از 
۱۰۰ نفر بازیکن، کادر فنی و تیم اجرایی در این تورنومنت گرد هم آمده و در رقابتی جدی اما صمیمی 
به مصاف یکدیگر رفتند.عبدالامیر قاسمی زاده افزود: در بازی فینال، تیم های ادارات ستادی مارون و 
ترابری کارون در مقابل هم قرار گرفتند که در پایان، تیم ادارات ستادی مارون موفق شد با نتیجه ۴ بر ۲ 
حریف را شکست داده و مقام نخست این دوره را از آن خود کند.محمود مقومی، مسئول برگزاری این 
مسابقات نیز سطح رقابتها را از لحاظ فنی بالا ارزیابی کرد و گفت: هر ۸ تیم شرکت کننده از روحیه بالا 
و ویژگی های فنی قابل توجهی برخوردار بودند؛ به دلیل شناخت موجود از سطح بازی بازیکنان و پیش 
بینی های انجام شده، تصمیم گرفتیم که از داوران لیگ برتری کشور برای قضاوت دیدارها دعوت 
کنیم.شایان ذکر است پیش از دیدار پایانی، تیم بسیج مارون با شکست تیم ترابری مارون مقام سوم 

را کسب کرد؛ ابوطالب جریده زاده نیز به عنوان فنی ترین بازیکن این دوره از مسابقات شناخته شد.

در جلسه کمیته راهبری گروه فولاد خوزستان؛
عملکرد و میزان تحقق اهداف معاونت ها و شرکت های 

تابعه مورد پایش قرار گرفت
اصفهان-محسن راعی: به گزارش خبرنگار روابط عمومی، روز سه شنبه 1۳دی ماه 
1۴۰1 جلســه کمیته راهبری گروه فولاد خوزســتان با حضور امین ابراهیمی 
مدیرعامل، قائم مقامان، معاونین و مدیران ارشــد فولاد خوزســتان در سالن 
کنفرانس ساختمان شــهید حاج قاسم سلیمانی به صورت حضوری و مجازی 

برگزار شد. 
 امین ابراهیمی مدیرعامل فولاد خوزستان در این جلسه ضمن بررسی و ارزیابی اهداف ۹ ماهه گروه 
فولاد خوزستان، رسیدن به اهداف برنامه ریزی شده سال ۱۴۰۱ را مورد تاکید قرار داد. وی افزود: با 
وجود محدودیت های برق، محدودیت های گازی و ریزش قیمت جهانی، در کنار تولید پایدار، توسعه 
و اجرای پروژه های در دست اقدام را ضروری دانست. گفتنی است، در این جلسه، بخش های خرید، 
بهره برداری و فروش به ارائه گزارش عملکرد پرداختند. مصوبات صورت جلسه های قبلی کمیته، 
گزارش عملکرد معاونت های بهره برداری، عملکرد خرید، فروش و عملکرد ۹ ماهه شرکت های تابعه 
و همچنین چابک سازی فرآیند خرید خدمات ارائه و مورد بررسی قرار گرفت. در پایان نیز راهکارهای 

اصلاحی برای جبران برخی عقب ماندگی ها مطرح و تصویب شد.

صدور 277 مورد اخطار در برنامه پایش مصرف گاز 
ادارات دولتی استان گلستان

مدیرعامل شرکت گاز اســتان گلستان در این خصوص گفت: بر اساس بخشنامه 
ابلاغی معاون اول رئیس جمهور به کلیه ادارات و ســازمان های دولتی، این شرکت 
فرآیند پایش اندازه گیری و نظارت مصرف گاز طبیعی را در برنامه نظارتی خود قرارداد. 

علی طالبی با اعلام این مطلب، بر ضرورت مدیریت مصرف ادارات دولتی برابر الگوی تعیین شده گاز تأکید 
نموده و خواستار مساعدت و همکاری دستگاه های اجرایی استان در تحقق این برنامه شدند.وی ادامه داد: 
حسب بخشنامه ابلاغی، دمای رفاه ساختمان های دولتی باید بین ۱۸ تا ۲۱ درجه سانتی گراد تعیین شده که 
در این راستا شایسته است ادارات و مؤسسات دولتی استان تجهیزات و سیستم های گرمایشی را یک ساعت 
قبل از آغاز وقت اداری روشن شده و یک ساعت قبل از پایان وقت اداری و در روزهای تعطیل هم خاموش 
کنند. طالبی تصریح کرد: این شرکت نیز برابر برنامه های تدوین شده با هماهنگی دستگاه های مرتبط، پایش 
های دوره ای خود را در راستای کنترل دمای رفاه ادارات انجام داده که در این رابطه تاکنون، ۴۱۸۳ مورد 
بازدید و پایش مصرف روزانه انجام شده که نتیجه آن صدور ۲ مورد ممانعت، ۲۷۷ مورد اخطار و ۶۹ مورد نیز 
قطع گاز برای ادارات پرمصرف بوده است. وی افزود: کارشناسان این شرکت در مرحله پایش مصرف نیز 
راهکارها و توصیه های لازم را به ادارات مربوطه ارائه می کنند تا هر چه سریع تر با انجام اقدامات لازم مصرف 
گاز را بهینه نمایند.مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان در خاتمه، ضمن قدردانی از همراهی و همکاری 
کلیه ادارات استان که جهت اجرای شایسته پایش دما نهایت همکاری را داشته اند، بر استمرار انجام این طرح 

باهدف نهادینه سازی مصرف بهینه و ایمن گاز طبیعی تأکید کردند.

 روند پیشرفت ساخت پروژه شهربازی مدرن گرگان
 با حضور استاندار گلستان بررسی شد

روند اجرای پروژه های قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا )ص( از جمله شهربازی گرگان با 
حضور استاندار گلستان و مقامات استانی و شهرستانی بررسی شد.

جلسه بررسی روند اجرای پروژه های قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء با حضور دکتر علی محمد زنگانه استاندار 
گلستان، مدیران و مسئولان دستگاه های اجرایی استان و شهرستان با توجه به نقش تاثیرگذار و گام بلند 
اجرای این پروژه ها در حوزه توسعه استان در محل شهربازی مدرن برگزار شد.شهردار گرگان در خصوص 
موارد مطرح شده در این جلسه گفت: بحث پیشبرد فیزیکی و حل معضلات اجتماعی پروژه شهربازی گرگان 
با حضور استاندار گلستان در محل شهربازی بررسی و پیگیری شد.سید محمدرضا سیدالنگی با اشاره به اینکه 
پروژه شهربازی مدرن در حال حاضر با چند معضل اجتماعی روبه رو است، اظهار داشت: جابه جایی دامداری 
در قسمت شمالی شهربازی یکی از معضلات است که در این نشست با دستور استاندار به معاونت عمرانی 
مقرر شد، رفع این معضل از طریق دادگستری استان تسریع شود.سیدالنگی ادامه داد: طبق برنامه ریزی در 
این جلسه مقرر شد، تیر برق داخل محوطه پروژه شهربازی، با همکاری مدیرعامل اداره برق استان ظرف 
مدت یکماه آینده جابه جا شود.وی خاطرنشان کرد: استاندار گلستان در راستای تسریع در روند تهاتر املاک، 
دستورات لازم را صادر کرد تا روند پیشرفت فیزیکی و افتتاح پروژه سورتمه در هفته دولت سال آینده برای 
بهره برداری شهروندان گرگانی تسریع یابد.معاون زیربنایی، حمل و نقل و ترافیک شهرداری گرگان نیز در 
خصوص این جلسه گفت: با توجه به اهمیت و تاثیرگذاری پروژه شهربازی در حوزه های مختلف اشتغال، 
گردشگری و اقتصادی در منطقه، استاندار با حضور در محل پروژه شهربازی مدرن گرگان، مشکلات این 

پروژه را بررسی و دستورات مهمی با قید فوریت در راستای رفع مشکلات آن صادر کرد.

اخبار کوتاه 

تبریز - مسلمی: نماینده ولی فقیه در استان آذربایجان 
شرقی و امام جمعه تبریز در دیدار با مدیرعامل شرکت 
مهندســی آب و فاضلاب کشور گفت: مهندس محمد 
خانی جزء مدیران نمونه و جهادی کشــور در حوزه آب 

است.
امــام جمعه تبریز در این دیدار ضمن اعلام این مطلب، اظهار کرد: 
مسئله آب حســاس و از اهمیت ویژه ای برخوردار است.وی با اشاره 
به کاهش منابع آبی در ایران، بیان داشت: متأسفانه با کاهش نزولات 
آســمانی شاهد کمبود آب در کشور و سطح استان هستیم که باید با 
برنامه ریزی های مناســب شاهد قطعی آب نباشیم.حجت الاسلام 
والمسلمین آل هاشم با بیان اینکه آب جزء مباحات اولیه است و کسی 
مالک آن نیست، عنوان کرد: با اینکه مردم در استفاده از آن آزادند اما 
بر طبق روایات و دستورات اهل بیت علیهم السلام اسراف و استفاده 
بی رویه از آن خلاف شرع است.نماینده ولی فقیه در استان آذربایجان 
شرقی با تأکید بر جلوگیری از هدر رفت آب، اظهار داشت: میزان هدر 
رفت آب در شبکه های توزیع آب شهری مناسب نیست که باید با نشت 

یابی و اصلاح سیستم های توزیع از آن جلوگیری شود.
وی با تأکید بر استفاده از مشارکت های مردمی جهت تفکیک آب 

شرب از آب مصارف بهداشــتی، افزود: می توان با فرهنگ سازی و 
در اختیار گذاشتن تسهیلاتی مشترکان را جهت پیاده سازی سیستم 
دوگانه توزیع آب تشویق کرد.امام جمعه تبریز ضمن دعوت از مردم 
و شهروندان به صرفه جویی در مصرف آب گفت: اگر بخواهیم شکر 
نعمت خداوند را در خصوص آب به جای آوریم این همان صرفه جویی 
است.در این دیدار، رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل آبفا کشور گزارشی 
از فعالیتهای انجام شده و همچنین برنامه های راهبردی شرکت آب 
و فاضلاب کشور برای استان آذربایجان شرقی برای سال آینده را ارائه 
کرد.دکتر جعفری خدمت رسانی به مردم را افتخار این شرکت دانست و 
افزود: رضایت مندی مردم از اهداف اساسی شرکت محسوب می شود 
و امیدواریم با تلاش شبانه روزی در جهت تامین و توزیع آب این مسئله 
را به اثبات برسانیم.مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
در سفر یک روزه به آذربایجان شرقی به همراه مدیرعامل شرکت آب 
و فاضلاب فاضلاب آذربایجان شرقی با عابدین خرم استاندار آذربایجان 
شــرقی دیدار و گفت و گو کرد. دکتــر اتابک جعفری در این دیدار با 
قدردانی از تلاش ها و زحمات شرکت آب و فاضلاب استان در خدمات 
رســانی به مردم شریف استان، گفت: شــرکت آب و فاضلاب جزو 
دســتگاه های خدمت رسان است که وظیفه سنگین و حساسی را بر 

عهــده دارد و در جهت بهبود کیفیت و انجام خدمات به مردم باید به 
روز و آماده باشــد.وی با اشاره به اهمیت آب با توجه به شرایط کشور 
و استان اظهار داشت: در حوزه آب و فاضلاب مدیریت و برنامه ریزی 
جدی اتفاق افتاده که مهمترین آن آبرسانی به روستاهای محروم است و 
حتما باید پروژه های عمرانی و زیربنایی به جد دنبال و تامین اعتبار شود.

مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور با تأکید بر نگاه ویژه 
وزارتخانه بر مدیریت منابع موجود، خاطرنشان کرد: با برنامه ریزی هایی 
که صورت گرفته در این اســتان تابستان را بدون مشکل قطعی آب 
پشت سر گذاشتیم و باید برنامه ریزی های کوتاه مدت و بلند مدت از 
الان به فکر تابستان سال بعد هستیم.وی با بیان این که در آذربایجان 
شرقی نیز شاهد کاهش نزولات آسمانی هستیم و این امر باعث کاهش 
ســدهای و در نتیجه آب شرب شده است، اظهار داشت: با عنایت به 
این که پروژه های شــرکت آب و فاضلاب در این استان فعال است 
لذا با این نگاه که روند اجرای طرح ها شتاب بگیرد و کار تعطیل نشود، 
اعتبارات ویژه ای به این پروژه ها تزریق خواهد شد.وی با اشاره به آغاز 
عملیات اجرایی خط انتقال ) لوله گذاری( آب ارس به دشــت شبستر 
و تبریز، ادامه داد: امیدواریم با همت قرارگاه ســازندگی خاتم الانبیا و 
همکاری تمام ارگان ها شاهد بهره برداری هرچه سریع تر این پروژه 

باشیم تا مشــکلات تعداد زیادی از شهرستان های استان حل شود.
وی خاطرنشان کرد: برای هدررفت آب و استفاده از پساب فاضلاب با 
استفاده از ظرفیت سرمایه گذار بخش خصوصی هم برنامه هایی داریم 

که به زودی طی بخشنامه وزارت نیرو، عملیاتی خواهد شد.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان هم در این بازدید با ارائه 
گزارشــی از اقدامات عوامل این مجموعه بــرای تأمین آب پایدار و 
خدمات رسانی به کلانشهر تبریز گفت: شرکت آب و فاضلاب استان 
با تمهیدات و اقدامات پیش بینی شده در همه حال آماده بوده و در حال 
خدمت رسانی می باشد تا با کیفیت ترین آب شرب را در اختیار مردم 
قرار دهد.مهندس خانی در ادامه تاکید کرد: افقی جامع برای پروژه های 
آب و فاضلاب در نظر گرفته شــده اســت که با اجرای آن استان به 
لحاظ زیرســاخت های آب و فاضلاب تضمین و شرایط بهتر خواهد 
شد.مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی خاطرنشان 
کرد: ۱۲۱ روستا در شهرستان های هشترود، کلیبر، خداآفرین و ورزقان 
طبق تفاهم نامه آبرســانی خواهند شد.مهندس خانی افزود: مجموع 
اعتبــارات این طرح ۲۵۰ میلیارد تومان بوده ولی با رایزنی هایی که از 
طرف استانداری و وزیر نیرو انجام شده است تعداد روستاهای محروم 
تا ۵۰۰ روســتا افزایش داده شده که با اعتبار ۷۵۰ میلیارد تومانی که 

برای آن در نظر گرفته شده در حال پیگیری است.مدیرعامل شرکت 
آبفای اســتان ادامه داد: این پروژه شامل بخش های مختلفی اعم از 
۱۸۰ کیلومتــر خطوط انتقال، تعداد ۲۸ مخــزن و خود تصفیه خانه 
تشــکیل شده و بیش از ۶۰ درصد پیشــرفت فیزیکی دارد.مهندس 
خانی پیشرفت پروژه جهاد آبرسانی در سه شهرستان ورزقان، هشترود 
و کلیبر را ۴۵ درصد اعلام کرد و گفت: شرکت آب و فاضلاب علاوه 
بر کمیت به کیفیت کار هم اهمیت بسیاری می دهد و علیرغم این که 
در روند اجرایی پروژه ها مشکلاتی در سطح منطقه شاهد بوده ایم ولی 
اجرای پروژه ها متوقف نشده است.مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب 
آذربایجان شرقی ادامه داد: در مجتمع ستارخان ورزقان ۱۶ باب مخزن 
 با حجم ۱۰۰۰ مترمکعب، ۳ باب ایستگاه پمپاژ با ظرفیت ۵ لیتر در ثانیه، 
۶۵ کیلومتر خطوط انتقال همچنین ۲۲ کیلومتر شبکه توزیع انجام 
خواهد شد.وی افزود: ۶۰ روستا به همراه شهر ورزقان با تعداد ۸ هزار 
 و ۶۶۳ خانوار و مجموع ۳۰ هزار و ۶۴۹ نفر جمعیت )مجتمع شــامل
 ۶۴ روستا و شهر ورزقان می باشد( که ۴ روستا قبلا« آبرسانی صورت 
گرفته اســت جزء برنامه های این شــرکت در این پروژه خواهد بود. 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی افزود: پیشرفت کار 

این مجتمع ۶۵ درصد است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی از مدیران نمونه و جهادی کشور است
در حوزه آب؛

کرمانشاه - الهه فرهادی: مدیرکل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای استان کرمانشاه گفت: طی ۹ ماهه سال 
جاری 1۶۲ هزار مســافر خارجی و ایرانی از پایانه 

مرزی پرویزخان تردد کرده اند.
فریبرز کرمی گفت: طی ۹ ماهه ســال جــاری ۱۶۲ هزار و 
۷۶۹ مسافر از پایانه مرزی پرویزخان تردد کرده اند.کرمی گفت: 
تردد خروجی مسافر ایرانی طی ۹ ماهه سال جاری در پایانه مرزی 
پرویزخان ۵۵ هزار نفر بوده است و تعداد مسافر ایرانی ورودی از 
این پایانه مرزی پرویرخان ۲۰ هزار و ۲۰۶ نفر بوده اســت که 
بیشترین تردد ورودی و خروجی مســافران ایرانی در فروردین 
ماه سال جاری صورت گرفته است.وی درباره تردد مسافر اتباع 
خارجی از پایانه مرزی پرویزخان طی ۹ ماهه سال جاری گفت: 
۴۵ هزار و ۹۲۶ مســافر خارجی از پایانه مرزی پرویزخان وارد 
کشور شده اند و تعداد مسافران اتباع خارجی که از پایانه مرزی 
پرویزخان خارج شده اند ۴۱ هزار و ۶۳۱ نفر است.کرمی گفت: در 
پایانه مرزی پرویرخان توقف زمان، معنا ندارد و کارکنان اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای با دستگاه های مختلف؛ بدون 

تعطیلی در این مرز فعالیت می کنند و در ایام مختلف سال که سایر 
دستگاه های دولتی از تعطیلات در طول سال بهره مند می شوند، 

پایانه مرزی پرویرخان همچنان فعال است و بدون وقفه به کار 
خود ادامه می دهد.

 سیمان بیشترین کالای جابجا شده 
توسط ناوگان باری استان کرمانشاه 

در ادامه مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه 
اظهارداشت: در ۹ ماهه نخست سال جاری، ۱ میلیون تن سیمان 
توسط ناوگان حمل و نقل کالای استان کرمانشاه جابجا شده و 

بیشترین حمل کالا را به خود اختصاص داده است.
فریبرز کرمی گفــت: طی ۹ ماهه ســال جاری، ۶ میلیون و 
۸۴۷ هزار و ۶۳۲ تن کالا از استان کرمانشاه به اقصی نقاط کشور 
جابجا شده است و سیمان با تناژ ۱ میلیون و ۳۱۰ هزار تن کالای 
اصلی جابجا شده توسط ناوگان حمل و نقل جاده ای استان است.

وی گفت: بیشترین حمل و نقل کالا در بین شهرستان های 
اســتان، با تناژ ۴ میلیون و ۳۹۸ هزار تن مربوط به شهرستان 
کرمانشــاه می باشــد و طی ۹ ماهه ســال جاری در اســتان 
 کرمانشــاه ۴۴۶ هزار و ۶۲۷ بارنامه در اســتان کرمانشاه صادر

 شده است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه تصریح 
کرد: ســیمان بصورت کیسه ای و فله ای، کلینگر، مازوت، پلی 

اتیلن، چغندرقند، سنگ سنگبری، گازوئیل، خاک معدنی و کنجاله 
جزء ۱۰ کالا عمده استان هستند که توسط ناوگان حمل کالای 

استان کرمانشاه بارگیری و جابجا شده است.
کرمی عنوان کرد: به منظور رسیدگي قاطع و به موقع به تخلفات 
حمل و نقلي بویژه تخلفات مربوط به تضییع حقوق رانندگان، 
کمیســیون ویژه ای در محل اداره کل راهداري و حمل و نقل 
جاده اي استان کرمانشاه تشکیل شده است تا به مواردی مانند: 
اخذ کمیســیون اضافي از راننده، عدم مسئولیت پذیري شرکت 
درخصــوص پرداخت کامل و به موقع کرایه رانندگان و ســوء 
 اســتفاده از کارت هوشمند رانندگان و... بصورت ویژه رسیدگی 

کند.
وی خاطر نشــان کرد: هموطنان در صورت مشاهده هرگونه 
تخلف در حوزه حمل و نقل جاده ای می توانتد جهت پیگیری و 
رسیدگی با شماره سامانه تلفنی ۱۴۱ مرکز مدیریت راه ها در میان 
بگذارند تا با متخلفان در کمیسیون های رسیدگی به تخلفات اداره 
کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمانشاه برابر ضوابط 

و قوانین برخورد شود.

در ۹ ماهه سال جاری انجام شد:

تردد ۱6۲ هزار مسافر از پایانه مرزی پرویزخان

 معاون وزیر صنعــت، معدن و تجارت اظهار کرد: برای راه اندازی کنسرســیومهای صادراتی 
) شرکتهای تخصصی مدیریت صادرات( حمایتهای لازم صورت خواهد گرفت.

علی رسولیان در جریان سفر به استان گیلان ضمن دیدار با استاندار در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید این استان در 
شهرستان تالش حضور یافت. وی همچنین به همراه »حسن محمدیاری« نماینده مردم شهرستان های تالش و رضوانشهر 
در مجلس از ناحیه صنعتی سکام رضوانشهر، شهرک صنعتی ماسال و شرکت سبز دشت دامان، تولید کننده انواع پالت های 
چوبی بازدید به عمل آورد و به همراه »گودرزوند چگینی« نماینده مردم شهرستان رودبار در مجلس شورای اسلامی 
مدول اول اجرای پروژه تصفیه خانه شــهرک صنعتی لوشان و واحد تولیدی فرآوری زیتون و روغن زیتون در شهرک 
صنعتی لوشان را مورد بازدید قرار داد. رئیس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران 
در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید شهرستان تالش، افزود: برای ایجاد رفاه باید تولید ایجاد نمود آنهم تولید پایدار و این 
ظرفیت در مردم ما وجود دارد . رسولیان، اضافه کرد: زمانی که تولید ما پایدار شود ،اشتغال نیز پایدار خواهد بود. وی با بیان 
اینکه منابع ما متکی به فعالین اقتصادی است، یادآور شد: ۸۵ درصد از منابع ما صرف هزینه های زیر ساختی می شود، ما 
در سال گذشته منابع داخلی را دو برابر کردیم اما هنوز کسری زیرساخت داریم. معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت تصریح 
کرد: نهضت کارگاه سازی در سطح کشور راه اندازی شده است و تصمیم داریم در استان گیلان نیز این کار را بررسی و 
شروع کنیم، ظرفیت شهرستان تالش نیز جهت انجام این کار مورد بررسی قرار خواهد گرفت. نماینده مردم شهرستانهای 
تالش و رضوانشهر نیز در ادامه با بیان اینکه ما باید جلوی بیکاری را بگیریم، گفت: امروز مشکل تغییر تولید پالت چوبی به 
پلاستیکی برای تولید کنندگان منطقه تبدیل به یک معضل شده است. محمدیاری همچنین از ضرورت توسعه شهرک 
سکام رضوانشهر خبر داد و خواستار پیگیری احداث شهرک صنعتی شماره ۲ ماسال شد. وی، یادآور شد: انتظار میرود راه 
دسترسی شهرک و واحدهای راکد شهرک ها تعیین تکلیف شود. نماینده مردم شهرستانهای تالش و رضوانشهرخاطر نشان 
کرد: انتظار ما این است که شهرک صنعتی تخصصی سلولوزی در منطقه ایجاد شود و در شهرستان تالش منطقه آزاد 
داشته باشیم. مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی استان گیلان نیز گفت: شهرستان تالش به لحاظ اقلیمی دارای اراضی 
حاصلخیز است و به عنوان قطب کشاورزی در صنعت تولید کیوی به شمار می رود. محبوبی افزود: یکی از مشکلات 
تولیدکنندگان به خاطر مشکلات کشور روسیه می باشد. وی با بیان اینکه بسیاری از واحدهای صنعتی به صورت مجزا 
اقدام به صادرات کیوی می کنند، اضافه کرد: برای رفع این مشکل با متخصصان بخش صادرات نشست هایی برگزار شده 
و تصمیم گرفتیم خوشه صنعتی ایجاد کنیم . مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی گیلان یادآور شد: در نظر داریم بازاری 
مجزا از بازار روسیه در هندوستان ایجاد نماییم . وی همچنین از کمبود عرصه صنعتی در شهرستان تالش خبر داد و گفت: 
برای ۲۶۰ واحد صنعتی اخطار فسخ را صادر کردیم. فرماندار تالش نیز با بیان اینکه شهرستان تالش به لحاظ زیبایی هایش 
مانند نگینی می درخشد و قابلیت های بسیار زیادی دارد، افزود: در صورت برطرف شدن مشکلات، وجود پتانسیل های 
تالش می تواند جوابگوی بسیاری از نیازها باشد. وی همچنین از مشکل آب شرب در شهرک صنعتی تالش خبر داد و 
خواستار رفع این مشکل شد. آشوری همچنین افزود: سرمایه در گردش هم مورد نیاز واحدهای صنعتی می باشد.  معاون 
وزیر صنعت، معدن و تجارت همچنین در دیدار با استاندار گیلان، گفت: طرح توازن سرمایه گذاری صنعتی در نقاط مختلف 
کشور برای برقراری عدالت و توزیع سهم یکسان از سرمایه گذاری در شهرهای بزرگ و کوچک از سوی این وزارتخانه به 
جد دنبال می شود و در مناطقی که کمتر مورد توجه قرار گرفته، تمرکز ویژه ای بر حوزه صنعت شده است. رسولیان افزود: 
نگاه استاندار گیلان برای تسهیل، رفع موانع و تسریع در فعالیت های تولید و اشتغال و سرمایه گذاری مجدانه است. وی 
با بیان اینکه توسعه زیرساختها و حمایت از بنگاه های کوچک در دستور کار وزارت صمت است، اضافه کرد: بخش تولید 
کشور طی سال جاری از رشد مناسبی برخوردار بوده و از ابتدای سال تاکنون هزار و ۵۰۰ واحد صنعتی در شهرکها و نواحی 
صنعتی کشور بهره برداری شده که نوید دهنده رشد تولید است. رئیس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک 
و شهرکهای صنعتی ایران با اشاره به اینکه استان گیلان دارای ۳۳ شهرک و ناحیه صنعتی با ۹۳۳ واحد بهره بردار است، 
یادآور شد: در زمان حاضر ۱۶ هزار و ۸۰۳ نفر در این تعداد واحد بهره بردار)طبق پروانه( اشتغال دارند. رسولیان، تصریح کرد: 
با توجه به تاکیدات رئیس جمهوری و پیگیری های استاندار گیلان و تخصیص اعتبارات مناسب در سفر دولت سیزدهم 
به این استان، شاهد توسعه فعالیت های شهرک ها و نواحی صنعتی گیلان باشیم.  استاندار گیلان نیز در دیدار معاون 
وزیر صمت و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرکهای صنعتی ایران اظهار کرد: توجه به توسعه سرمایه گذاری در 
شهرکهای صنعتی، احیای واحدهای تعطیل و افزایش ظرفیت تولید ضروری است. اسدالله عباسی، با بیان اینکه نگاه و 
عزم رییس محترم جمهوری در حمایت از تولید و اشتغال جدی است، افزود: توجه به توسعه سرمایه گذاری در شهرکهای 
صنعتی، احیای واحدهای تعطیل و افزایش ظرفیت تولید، با ایجاد زیرساختهای لازم در شهرک های صنعتی ضروری 
است. وی، با بر شمردن ظرفیت های فراوان استان گیلان در حوزه صنعت بویژه تولیدات دانش بنیان، اضافه کرد: در سفر 
پر خیر و برکت آیت الله دکتر رئیسی به استان گیلان، توسعه سرمایه گذاری در شهرکهای صنعتی و احیای واحدهای 
تعطیل و افزایش ظرفیت تولید مورد توجه ویژه ای قرار گرفت و تلاش همه جانبه برای توسعه فضای سرمایه گذاری 
است. استاندار گیلان یادآور شد: تعیین تکلیف واحدهای غیرفعال و نیز واحدهای نیمه کاره فاقد تجهیزات، مشخص شدن 
وضعیت واحدهای تحت تملک بانک ها در جهت حرکت به سمت تولید، تسهیل در امور و ایجاد فضای سرمایه گذاری، 
توجه به توسعه شهرک های صنعتی گیلان از جمله ارائه بسته های ویژه سرمایه گذاری در قالب نحوه واگذاری زمین، ایجاد 
شهرکهای صنعتی و حمایتها از مناطق مختلف و احداث تصفیه خانه فاضلاب ها را از جمله مواردی است که باید با جدیت 
دنبال شود. عباسی، خواستار شتاب بیشتر در حمایت از تولید و اشتغال در شهرکهای صنعتی استان شده و گفت: با استقرار 
دولت سیزدهم ۱۸۱ طرح تولیدی با ایجاد اشتغال مستقیم برای ۴۹۵ نفر در شهرکهای صنعتی گیلان مجدد راه اندازی 
شده که نقش موثری در تولید و اشتغال دارد. سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران و شرکت های استای 
تابعه آن اکنون با دارا بودن ۵۰۹ شهرک و ۳۴۰ ناحیه صنعتی و ۵ منطقه ویژه اقتصادی درحال بهره  برداری، ۸۵ شهرک و 
ناحیه صنعتی تخصصی، ۶ شهرک فناوری، ۴۰ مرکز خدمات فناوری و کسب و کار، ۲ مجتمع فناوری اطلاعات و خدمات 
نرم  افزاری، ۱۰۰ هزار و ۵۸ قرارداد منعقده و بهره  برداری از ۴۹ هزار و ۸۸۲ واحد صنعتی و سه هزار و ۲۷۰ واحد کارگاهی، 

زمینه اشتغال مستقیم ۹۹۸ هزار و ۵۹۵ نفر را در سراسر کشور فراهم نموده است.

مدیرعامل شرکت آبفا اســتان البرز اعلام کرد: 1۰۰ میلیارد تومان از محل اعتبارات 
 مصوب دور نخست سفر رییس جمهور برای توســعه شبکه تامین آب البرز جذب 

شد.
ذوالفقار مهدی زاده اظهار کرد: این اعتبار صرف ساخت مخازن جدید آب استان البرز می شود ضمن آنکه 
۶۰۰ میلیارد تومان مابقی اعتبار تصویبی سفر رییس جمهور برای بخش آبفا البرز به تدریج جذب خواهد 
شد.مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز با اشاره به اختصاص ۷۵۰ میلیارد تومان از محل اعتبارات 
سفر رییس جمهور به شرکت آبفا این گفت : بیش از هفت پروژه مهم و اساسی از محل این اعتبار در البرز 

تکمیل و بهره برداری می شود.
وی اظهار کرد: پنج مصوبه برای ایجاد زیرساخت های آب و فاضلاب شهری و روستایی در سفر رییس 
جمهور داشتیم که با تکمیل و بهره برداری از پروژه های مصوب، شاهد ارتقای خدمات و افزایش تاب آوری 
تأسیسات آب و فاضلاب در سطح استان خواهیم بود.در بخش آب شهری احداث مدول سوم تصفیه خانه آب 
شماره ۲ کرج با ظرفیت ۵۷۰ لیتر بر ثانیه و ساخت ۵۰ هزار مترمکعب مخازن جدید در این کلانشهر طی سه 
سال با سرجمع اعتبار مصوب ۴۰۰ میلیارد تومان از جمله پروژه های شاخص است که با اجرای این پروژه ها 
، امکان استفاده از سهمیه جدید آب سطحی و افزایش سرانه ذخیره به منظور تأمین آب پایدار و افزایش تاب 

آوری تأسیسات آبرسانی محقق می شود.
مهدی زاده گفت : در این راستا قرارداد ساخت تصفیه خانه آب شماره سه کرج به مبلغ پیمان ۳۳۴ میلیارد 
تومان ابلاغ شده و مراحل تجهیز کارگاه پروژه در دست اقدام است. همچنین عملیات اجرایی ساخت ۴۲ هزار 
متر مکعب از ۵۰ هزار متر مکعب مخزن جدید در کرج بزرگ شروع شده و دارای پیشرفت فیزیکی ۲۵ درصد 
است.از دیگر مصوبات مهم و اثرگذار سفر رییس جمهور می توان به تکمیل مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب 
شهر کرج با ظرفیت ۵۸ هزار متر مکعب در شبانه روز با پیشرفت فیزیکی ۸۶ درصد و مبلغ اعتبار مصوب 
۱۰۰میلیارد تومان اشــاره کرد که در زمان حاضر تمام تجهیزات این پروژه خریداری شده و فرایند انتخاب 
پیمانکار برای اجرای باقیمانده پروژه در دستور کار شرکت آبفا قرار دارد.بر اساس برنامه ریزی به عمل آمده 
پروژه مذکور در شــهریورماه سال ۱۴۰۲ به بهره برداری خواهد رسید. با بهره برداری از این پروژه افزون بر 
رفع مشکلات زیست محیطی منطقه ، امکان استفاده از ۶۷۰ لیتر بر ثانیه پساب با کیفیت برای مصرف در 
بخش های مختلف صنعت و کشاورزی مهیا می شود که این موضوع می تواند تأثیر شگرفی در توسعه استان 

البرز داشته باشد.
در بخش روستایی مصوبات سفر رییس جمهور شامل اختصاص ۱۰۰میلیارد تومان برای اجرای پروژه های 
آبرســانی به روستاها و ۱۵۰ میلیارد تومان برای ایجاد تأسیسات فاضلاب روستاهای واقع در حوضه آبریز 
سدهای کرج و طالقان طی مدت سه سال است.با اختصاص اعتبارات ، تأسیسات آبرسانی در ۳۰ روستای 
 اســتان با جمعیت حدود ۱۳ هزار نفر اصلاح و بازســازی شده و شاخص جمعیت تحت پوشش استان از 
۸۲ درصد به ۸۷ درصد )فراتر از متوسط شاخص کشور( ارتقا خواهد یافت.همچنین در ۱۲ روستای اولویت 
دار واقع در حوضه سدهای کرج و طالقان تأسیسات جمع آوری و تصفیه فاضلاب احداث می شود که این 
موضوع می تواند در جلوگیری از آلودگی رودخانه های کرج و طالقان نقش به ســزایی داشته باشد.آخرین 
مصوبه سفر رییس جمهور در بخش آبفا البرز ، تسریع در اخذ مجوزهای ماده ۲۳ طرح های فاضلاب اشتهارد 
و نظرآباد است که ردیف های اعتباری جدیدی برای ۲ طرح فاضلاب شهرهای یاد شده ایجاد می شود و تعداد 

شهرهای دارای ردیف اعتباری فاضلاب استان از ۲ شهر به چهار شهر افزایش می یابد.
در سفر ۱۸ فروردین ماه امسال رییس جمهور و هیات دولت به استان البرز ۱۷۲ طرح و برنامه توسعه ای در 
تمام بخش های عمرانی ، فرهنگی و زیربنایی با اعتباری حدود ۱۰ هزار و ۷۴۳ میلیارد تومان برای استان مورد 
تصویب قرار گرفت، همچنین پیشنهاد ارتقا سه شهر کمالشهر، محمدشهر و ماهدشت به شهرستان نیز مطرح 
شد که مورد استقبال رییس جمهور قرار گرفت و دراین زمینه دستور ویژه صادر کردند.موافقت با اختصاص 
۲۳ هزار و ۲۴۴ میلیارد تومان تسهیلات و ۶۱ هزار و ۶۶۰ میلیارد تومان سرمایه گذاری بخش خصوصی و 
بانک ها برای پیشبرد پروژه ها از دیگر رهاوردهای سفر رییس جمهور به استان البرز بود که باید تصویب اعتبار 
برای ی ۵۴ طرح در بخش زیربنایی استان با ۶ هزار و ۶۰۱ میلیارد تومان اعتبار، ۱۰۵ میلیارد تومان تسهیلات 
و ۱۰۰ میلیارد تومان سرمایه گذاری توسط بخش خصوصی و بانک ها را نیز اضافه کرد.در سفر یک روزه 
رییس جمهور به البرز در بخش صنعت و معدن نیز ۶ توافق با اعتباری حدود ۱۵۵ میلیارد تومان و ۲۰ میلیارد 

تومان تسهیلات صورت گرفت.
در حوزه فرهنگی و آموزشــی و ورزشــی نیز ۳۹ توافق با اعتباری حدود یک هزار و ۷۶۸ میلیارد تومان و 
در بخش رفاهی و اجتماعی ۱۶ توافق با اعتبار ۱۷۰ میلیارد تومان و ۲۰۵ میلیارد تومان تسهیلات مصوب 
شد و در حوزه بهداشت و درمان نیز ۱۳ توافق با اعتباری بیش از ۷۵۵ میلیارد تومان و در حوزه آب، خاک 
و کشاورزی ۲۹ توافق با اعتباری حدود ۷۳۸ میلیارد تومان انجام شد. براساس گزارش استاندار البرز در سفر 
رییس جمهور به این استان در حوزه اشتغال چهار توافق با اعتباری حدود ۳۴۰ میلیارد تومان و تسهیلات 
به مبلغ ۲۰ میلیارد تومان و در حوزه های امنیتی، انتظامی و قضایی نیز ۹ توافق با اعتبار ۲۵۱ میلیارد تومان 
صورت پذیرفت و در مجموع نیز سرمایه گذاری و مشارکت بانک ها طی ۲ توافق به ۲۲ هزار و ۸۹۴ میلیارد 

تومان مورد موافقت قرار گرفت.

مدیرعامل شرکت آبفا استان البرز اعلام کرد:معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت در سفر به استان گیلان عنوان کرد:

  اجرای طرح توازن سرمایه گذاری صنعتی 
در نقاط مختلف کشور برای برقراری عدالت

 ۱۰۰ میلیارد تومان اعتبار سفر رییس 
جمهوربرای توسعه شبکه آب البرز جذب شد

اصفهان_محسن راعی: ذوب آهن اصفهان تلاش نموده با حضور در همایش ها و نمایشگاه های 
مختلف مرتبط با بومی سازی، توانمندی های و نیازهای خود را در این حوزه اطلاع رسانی کند.

ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان، در آستانه جشنواره و نمایشگاه ملی فولاد ایران، به تفاهم نامه های ذوب آهن در 
این رویداد ویژه پرداخت.ذوب آهن اصفهان با بیش از نیم قرن فعالیت ماندگار، همواره بومی سازی را به عنوان اولویت اصلی 
خود موردتوجه قرار داده و مصداق آن دوراندیشی برای ایجاد کلیه زیرساخت های زنجیره تولید شامل معادن، نیروگاه، نیروی 
انسانی متخصص، کارخانه پخت آهک، کارگاه های قطعه سازی و ریخته گری قطعات سنگین، تولید آجر و جرم نسوز و… 
است.شرکت های توانمندی در زمینه ساخت قطعات وتجهیزات متنوع صنعت فولاد، در سطح کشور فعال هستند که بعضاً 
شناخته شده نیستند و لذا تدوین یک بانک اطلاعاتی تخصصی از سازندگان قطعات و تجهیزات در سطح کشور ضروری 
است. ذوب آهن اصفهان تلاش نموده با حضور در رویدادها و نمایشگاه های مرتبط با بومی سازی، توانمندی ها و نیازهای 
خود را در این حوزه اطلاع رسانی کند و از طریق تعامل با شرکت های مختلف داخلی در این حوزه در جهت هم افزایی 
گام بردارد. این مجتمع عظیم صنعتی در چهارمین جشنواره و نمایشگاه ملی فولاد ایران حضور دارد و چند تفاهم نامه با 

عناوین زیر به امضا می رساند:
-تفاهم نامه سوزن ریل با شرکت نیک سرام رازی

-تفاهم نامه شاخه شمار با شرکت آریان پژوه
-تفاهم نامه بومی سازی چرخ و محور گریبکس لکوموتیوهای TGM۶ روسی با شرکت پویش بازرگان

-تفاهم نامه قفسه شش نورد ۶۵۰ با شرکت مهندسی و پویش ساخت ذوب آهن اصفهان
-تفاهم نامه روغن واکالین با شرکت بهتام

-تفاهم نامه استحصال مواد با ارزش افزوده بالا از سرباره کنورتور با شرکت دانش بنیان صدر فردا
نقش ذوب آهن اصفهان در رنسانس صنعتی ایران، بی بدیل است. دوره احداث این صنعت ماندگار با آغاز تکنوکراسی در 
ایران و یکی از تاثیرگذارترین ادوار صنعتی شدن کشور مصادف است. صنعت کشور با راه اندازی ذوب آهن اصفهان ریشه 

گرفت، جوانه زد و گل انداخت و بلوغ خود را پس از انقلاب طی کرد.
این مجتمع عظیم صنعتی صرف نظر از زیربنایی بودن برای صنعت کشور، رشد و شکوفایی سایر صنایع بالا دست و پایین 

دست خود را در اقصی نقاط ایران زمین رقم زد.
بومی سازی اولویت اصلی ذوب آهن

ذوب آهن اصفهان با بیش از نیم قرن فعالیت ماندگار، همواره بومی سازی را به عنوان اولویت اصلی خود مورد توجه قرار 
داده است و مصداق آن دور اندیشی برای ایجاد کلیه زیرساخت های زنجیره تولید شامل معادن، نیروگاه، نیروی انسانی 
متخصص، کارخانه پخت آهک، کارگاه های قطعه سازی و ریخته گری قطعات سنگین، تولید آجر و جرم نسوز و… است 
که برای تولید فولاد به طور کامل در یک شهر صنعتی در نظر گرفته شد.این تفکر یکی از برنامه های اساسی شرکت پس 
از انفلاب بود. با آغاز تحریم های استکبار و همچنین شروع جنگ تحمیلی، تمرکز بر روی ساخت قطعات و تجهیزات به 
منظور پشتیبانی از جبهه های حق علیه باطل به عنوان مهمترین رسالت این کارخانه در ریل اجرا قرار گرفت و در این زمینه 

کارگاه های ساخت در تمامی بخش ها بدون وقفه فعال بودند.
دستاوردهای بزرگ بومی سازی در ذوب آهن

در بخش فولادسازی و در کارگاه های مختلف از جمله میکسر، گوگردزدایی، کنورتور،LF، VD ، ایستگاه های ریخته گری 
و کارگاه شمش تغییراتی داده شد که ثمره آن تولید فولاد ریل بود. دستاورد دیگر در این بخش که تحریم ها نیز نتوانست 
مانع تحقق آن شود، ساخت دریچه کشویی بود که سالیانه از خروج حجم بالایی ارز از کشور جلوگیری کرد. ساخت ایستگاه 
ریخته گری در بخش فولادسازی نیز دستاورد بومی سازی بزرگ دیگری بود که امکان احداث آن در صنایع فولادی دیگر 
وجود دارد.محصولات جدید در ذوب آهن اصفهان از ارائه ایده تا تجاری سازی محصول، همگی با اتکا به توان داخلی 
شرکت و ایجاد سازوکارهای بین مدیریتی و همکاری بسیار خوب بخش های مختلف شرکت صورت می گیرد. همچنین 
نتایج پژوهش های علمی نشان می دهد که تفاوت پروژه های موفق و ناموفق در مقوله هایی مانند استراتژی مناسب، رهبری 

پروژه، ارتباطات درون سازمانی اثربخش، برنامه ریزی و کنترل پروژه مناسب و در نهایت تولید است.
بلوغ دانش فنی در ذوب آهن

در سال های گذشته کمتر کسی جسارت ساخت قطعاتی نظیر شافت منوبلوک، وینت قفسه ۹۰۰ نورد ۶۵۰ و در نهایت 
تولید ریل استاندارد در میان هیاهوی بی رحمانه استکبار را داشت اما ذوب آهن اصفهان خودباوری را در بومی سازی صنعت 
ایران متبلور ساخت. بدون تردید در مقوله کیفیت جزو برترین های دنیا هستیم اگر غیر از این بود در شرایط تحریم محصولات 
ذوب آهن اصفهان تا قلب اروپا نفوذ نمی کرد.تجربه بیش از نیم قرنی ذوب آهن اصفهان به عنوان اولین تولید کننده فولاد به 
روش کوره بلند سبب شده است که این مجتمع عظیم صنعتی هم اکنون توان طراحی و ساخت کوره بلند و تجهیزات وابسته 
آن را دارا باشد.۵۵ مورد بومی سازی قطعات و تجهیزات مکانیکی – برقی و اتوماسیونی با کاهش ۸۰ درصدی هزینه های 
ساخت و تامین در مدیریت آگلومراسیون ذوب آهن اصفهان ، بخشی از دستاوردهای مهم این مجتمع عظیم صنعتی در 
راستای خودکفایی و قطع وابستگی به شرکت های خارجی و جلوگیری از خروج ارز است که حاصل بلوغ دانش فنی در ذوب 
آهن اصفهان می باشد.در طی دوران بهره برداری از کارخانه ذوب آهن اصفهان با توجه به لزوم فعالیت مستمر واحد تولیدات 
کک و مواد شیمیایی، ساخت قطعات و تجهیزات مصرفی اجتناب ناپذیر بود، لذا از همان بدو تاسیس، رویکردهایی نظیر 
مهندسی معکوس شامل کروکی برداری، تهیه نقشه، تهیه مدل و… به منظور بومی سازی قطعات و تجهیزات و خودکفایی 
در ساخت آنها در دستور کار قرار گرفت و با بلوغی که در واحد های طراحی و مهندسی به وجود آمد نسبت به انجام تغییر 
طرح و بهینه سازی بسیاری از قطعات به ویژه در دوران تحریم اقدام گردید. بومی سازی ۹۵ درصد از تجهیزات مورد نیاز 
کک سازی ذوب آهن اصفهان حاصل این فعالیت ها بود.لازم بذکر است؛ چهارمین جشنواره و نمایشگاه ملی فولاد ایران به 
عنوان بزرگترین گردهمایی تولیدکنندگان، تامین کنندگان و متخصصان زنجیره آهن و فولاد کشور با رویکرد بومی سازی، 
افزایش توان ساخت داخل و توسعه تکنولوژی و با مشارکت هلدینگ ها و شرکت های بزرگ فولادی و معدنی در کنار 
شرکت های دانش بنیان و سازندگان مطرح داخلی، از ۲۰ تا ۲۲ دی ماه سال جاری در هتل المپیک تهران برگزار می شود.

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان تشریح کرد:

 تفاهم نامه های ذوب آهن اصفهان 
در چهارمین جشنواره ملی فولاد

سرپرست منطقه ۵ شــهرداری کرج گفت: احداث پارک های درون 
محله ای باهدف بهبود شــرایط زیست محیطی، ارتقاء سلامت روانی، 
ایجاد محیط های شاداب برای تفریح و گذراندن اوقات فراغت، افزایش 
سلامت زیستی شهر و همچنین افزایش سرانه فضای سبز از اهمیت 

ویژه ای برخوردار است.
حسین عطایی ؛ از آغاز عملیات احداث چند پارک درون محله ای در سطح منطقه خبر 
داد و گفت: ایجاد محیط های شاداب و همچنین افزایش سرانه فضای سبز از مهم ترین 
اهداف احداث پارک های درون محلی است.عطایی گفت: با توجه به ساختار سکونتی و 
جمعیتی منطقه و سرانه پایین فضای سبز در تلاش هستیم با ایجاد عرصه های فضای سبز 
در سطح منطقه سرانه فضای سبز را افزایش دهیم.وی، از پیشرفت ۸۰ درصدی احداث 

پارک محله ای واقع در ضلع شمالی بلوار پونه خبرداد و گفت: درصدد هستیم با تجهیز و 
نصب امکانات مناسب هرچه سریع تر این پارک محله ای را برای استفاده شهروندان آماده 
کنیم.سرپرست منطقه ۵ کرج در ادامه افزود: فضای سبز درختکاری شده در خیابان نرگس 
که درگذشته به صورت جنگل کاری ایجادشده بود به دلیل استفاده مطلوب شهروندان از 
امکانات فضای سبز و تفرجگاهی با ایجاد فضاسازی وجدولگذاری و... در حال تجهیز و 
آماده سازی است.وی گفت: اجرای ۳۵۰ متر طول جدول گذاری، ۲۵۰ متر فضاسازی معابر  
و ۲۵۰ متر سنگ فرش همچنین نصب ۶ مورد پایه چراغ پارکی جهت روشنایی از اقداماتی 
است که در این پارک اجرایی خواهد شد.عطایی افزود: امید است با احداث پارک های درون 
محله ای بتوانیم در راستای توسعه سرانه فضای سبز، ایجاد محیط شاداب در سطح محلات 

و رضایتمندی شهروندان گام برداریم.

دادســتان عمومی و انقلاب مرکز اســتان البرز بــا تاکید بر اهمیت 
بهره برداری هرچه سریع تر نمایشگاه بین المللی استان گفت: فعالیت 

این نمایشگاه به نفع حوزه صادرات، اقتصادی و بازرگانی استان است.
حســن مددی در نود و سومین نشست شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
البرز بیان کرد: در دادگستری استان و در بخش ستاد اقتصاد مقاومتی مباحث و موضوعات 
مرتبط به شرکت ها و واحدهای تولیدی و صنعتی البرز و تسهیلگری ها در این زمینه بررسی 
می شود.   وی با اشاره به اهمیت راه اندازی هرچه سریع تر پروژه نمایشگاه  بین المللی و 
دائمی استان البرز گفت: این موضوع چندین مرتبه در شورای دستگاه های نظارتی استان 
مطرح شده است و اگر به مسئله احداث آن بی توجهی شود، به آن رسیدگی خواهیم کرد، 
زیرا عرصه و زمین برای ساخت این نمایشگاه فراهم و عملیات احداث آن آغاز شد، در 

نتیجه باید هر چه سریع تر تعیین تکلیف شود.دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز 
افزود: با توجه به مسئولیت هایی  که در خصوص زمین واگذار شده برای احداث نمایشگاه 
بین المللی و دائمی استان بر عهده دستگاه های ذیربط مانند اداره کل راه و شهرسازی است، 
در صورت عدم تعیین تکلیف به موقع این پروژه این نگرانی وجود دارد که طبق مقررات 
موضوع ادامه ساخت آن با مشکل مواجه شود.وی ادامه داد: از دستگاه های مسئول در زمینه 
پروژه نمایشگاه بین المللی استان انتظار می رود که با جدیت بیشتری شاهد به سرانجام 
رسیدن و بهره برداری از این پروژه در سال جاری باشیم تا بتوانیم به نفع اقتصاد، صادرات و 
بازرگانی استان از آن استفاده لازم را کرد.مددی در ادامه از آمادگی دستگاه قضا در استان به 
منظور مشارکت در حل مشکلات بخش صنعت سخن گفت و افزود: برای تسهیل گری 

در این بخش و البته با در نظرگرفتن موارد قانونی کمک خواهیم کرد.

تلاش برای افزایش سرانه فضای سبز تاکید دادستان کرج بر راه اندازی سریعتر نمایشگاه بین المللی البرز
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